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Verslag 

Van de bestuursvergadering van de trekkingsgebieden binnen Ons Fonds tijdens de 

OPBR-ledenbijeenkomst, woensdag 15 november 2023. Locatie: Doordacht te Bodegraven. 

 
Aanwezig zijn bestuurders van: VOKB, VORT, Ons Agrarisch Fonds, Elf Graven, VDRP, OCB, 

Verenigde Bedrijven Dammekant, Vereniging Meijefonds, PM Rijnhoek, Vereniging AAR, VB 

Zoutman, Vereniging Wierickeland, Ons Fonds, OPBR en OPBR Duurzaam, Afterwork, Platform 

Z, BOV en RvHID. Verder een afvaardiging van gastbedrijf Doordacht, de gemeente 

Bodegraven-Reeuwijk en de Evaluatiecommissie van Ons Fonds 2022-2024. 

Afwezig is een vertegenwoordiging vanuit Bruggeakker  

 

 
Opening 

Felix van Pelt vertelt dat de besturen van de trekkingsgebieden het verslag van de 

bijeenkomst op 19-06-2023 ontvingen. Verder zijn de jaarrekening 2022 en het jaarverslag 

verzonden, waarin een financiële toelichting over de trekkingsgebieden is opgenomen. Er zijn 

geen opmerkingen op de jaarrekening en het jaarverslag. Het bestuur van Ons Fonds wordt 

decharge verleend. 

 

Bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering 

Vanwege de diversiteit aan juridische entiteiten binnen Ons Fonds is het niet mogelijk om een 

collectieve bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering af te sluiten. Gezien de nieuwe 

wetgeving die de verantwoordelijkheid van besturen verhoogt, adviseert Jan Dirk van 

Bennekum de individuele verenigingen om zelf deze verzekering af te sluiten. Besturen gaan 

immers financiële consequenties aan, waarop de tegenpartij een claim kan leggen als er 

onverhoopt iets misgaat. Jan Dirk heeft een offerte voor een dergelijke verzekering ter inzage 

meegenomen. Bij interesse kan hij die toesturen. De hoogte van het polisbedrag is afhankelijk 

van de omzet van de vereniging, maar ligt voor een vereniging met een omzet van 50K 

tussen de 200 à 300 euro. 

 

Voortgangsoverzicht projecten 2023-2024  

Het bestuur van Ons Fonds ontvangt momenteel ontoereikende informatie vanuit de 

verenigingen om een accuraat beeld te vormen van hun uitgavenpatroon. Een verbeterde 

verslaglegging is noodzakelijk om te kunnen voldoen aan de vereisten van het convenant. 

Jan Dirk heeft daarom een sjabloon gemaakt dat hij naar de verenigingen stuurt met het 

verzoek om deze in te vullen. De gegevens die uit deze verzamelde informatie voortkomen, 

worden gebruikt bij het opstellen van het evaluatierapport voor de gemeente. 

 

Evaluatie Ons Fonds 2022-2024 

Komend jaar bestaat Ons Fonds 10 jaar en start de evaluatie van de periode 2022-2024.  

De Evaluatiecommissie wordt voorgezeten door Frank Somers. Hij was vanuit de RvHID 

betrokken bij de oprichting van Ons Fonds. In de vorige convenantperiode was Frank 

voorzitter van het Gemeentebreed Fonds. 

Frank vertelt dat in het convenant is bepaald dat Ons Fonds de commissie voordraagt en 

hoe de samenstelling eruit moet zien. Voor de komende periode zijn dat: hijzelf als 

onafhankelijk voorzitter, Sander van Alten en Saskia de Wit namens de gemeente B-R en Jan 

Dirk van Bennekum namens Ons Fonds.  

 

Het evaluatierapport van de vorige periode vormt de leidraad voor het huidige onderzoek. 

Hierin staat o.a. dat het OPBR meer bekendheid moet verwerven en dat de 

ledenvergadering van het OPBR de bestedingsdoelen voor het Gemeentebreed Fonds 

beoordeelt. De commissie zal het OPBR interviewen, evenals twee nieuwe 

sectorverenigingen: Ons Agrarisch Fonds en Fonds Sport & Cultuur. De commissie controleert 
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of aanbevelingen zijn opgevolgd en bekijkt mogelijke verbeterpunten. Bovendien bezoekt 

de commissie een aantal geselecteerde trekkingsgebieden, die daarvoor een uitnodiging 

ontvangen. 

 

Een opvallend verschil met eerdere evaluaties is dat de continuïteit van Ons Fonds niet ter 

discussie staat. Het coalitieakkoord van de gemeente B-R benadrukt dat Ons Fonds als een 

gewaardeerd instrument wordt beschouwd dat voortgezet moet worden. De goedkeuring 

van de nieuwe periode door de gemeenteraad wordt verwacht in oktober-november 2024. 

 

Felix eindigt de bijeenkomst. 


